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Tisztelt Elnök Asszony!

„Meddig szerepel még fehér foltként Békés megye az ország légi mentési térképén? " címmel a Házszabály
91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Horváth Ágnes miniszter asszonyhoz . A kérdésre írásban kérem
válaszát .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Békés megye illetve az itteni lakosság egészségi állapota nem nevezhető a leg kedvezőbbnek az országban, sok
esetben távolabb fekvő kórházakban kapnak csak szakszerű ellátást a betegek . A kórházi struktúra
átcsoportosítása nyomán várhatóan tovább növekszik majd a mentők leterheltsége is, vagyis több beteget,
sérültet kell majd távolabbi kórházakba szállítani . A sürgős esetek nem egy esetben teszik indokolttá a
helikopteres mentést sem, amelynek feltételei jelenleg meglehetősen hiányosak a megyében . Jelenleg is
folyamatban van a dél alföldi légi mentő bázis kialakítása, ám az elhúzódó döntés nyomán egyre több beteg kerül
veszélybe és kénytelen lemondani a nem egy esetben életmentő helikopteres mentésről . Jelenleg Szeged és
Szentes az a két helyszín, ahol megépülhetne ez a bázis, ám a végleges döntés még mindig várat magára .
Szentesen októberben elindulhatnának el a munkálatok, ám ott 80 millió forintra lenne még szükség . Békés
megyében sajnos a mentés tekintetében még mindig találhatók fehér foltok, így ebből a szempontból a
többszörösen hátrányos helyzetű megyének a szentesi bázis lenne kedvezőbb .

Tisztelt Miniszter Asszony!

•

	

Miért késik már évek óta a dél alföldi légi mentés ügyének megnyugtató rendezése?
•

	

Milyen forrásokból tudná a Kormány támogatni a szentesi bázis kiépítését?
•

	

Meddig szerepel még fehér foltként Békés megye az ország légi mentési térképén?

Tisztelettel várom válaszát.
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